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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2014/15:304 Åtgärder för att minska antalet renolyckor 

I norra Sverige ser vi att antalet viltolyckor med ren fortsätter att öka. Den 7 
februari inträffade inte mindre än fyra renolyckor inom loppet av en timme, 
enbart i Västerbotten. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga:

 

Vad avser statsrådet att göra för att minska antalet renolyckor och öka 
säkerheten på våra vägar? 

………………………………………

Edward Riedl (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin

Från Riksdagsförvaltningen
2015-03-14
Besvaras senast
2015-03-25 kl. 12.00


